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Elisabeth Pouelsen

Fra: Steen Olsen
Sendt: 24. april 2019 21:16
Til: Flemming Kortsen
Cc: Darrin Bayliss; Steen Olsen
Emne: SV: Oplæg til procedure  - TAK EMNER HERFRA TIL NÆSE MØDE
Vedhæftede filer: Referat 9. april 2019.pdf; Opsamling på brainstorm_temamøde om Skælskør Havn 

22 marts.pdf

Til Flemming og øvrige. 
 
Tak for den udvidede service og husker.  
 
Jeg har nogle ting på hjertet, som jeg ikke er helt sikker på er orientering eller mere en sag til udvalg evt. som initiativ. Men jeg 
prøver: 
 

1. (O)  Referat, bymidtegruppemøde i Skælskør - kommissorium om Skælskør Rådhus  
tirsdag den 9. april 2019 jf. flertals indstilling. 

2. (Sag) Indstilling fra - bymidtegruppemøde i Skælskør 9. april 2019. I referat blev godkendt opsamlingsnotat fra 
brainstorm om havneområdet - herunder indstilling til proces højvandsikring jf. budgetaftalens punkt 14 + 26 FN mål. 
Desuden indstilles en samlet og langsigtet planlægning af havneområde fra Nordvejen til fiskerihavnen. Begge emner 
ønskes fremlagt ved et offentligt møde i feks. Det Røde Pakhus - Bymidtegruppen medvirker gerne til et offentligt 
møde og dagsorden. 

3. (O)Hvordan behandles overflade vand i Miljøgodkendelsen til Slagelse Genbrugsstation - Skovsøvej? 
4. (O & sag) Sager til belysning, status og forventet tids og indsatsplaner - eventuel til efterfølgende initiativsager: 

 
1) 

 Tude Å gennem vejlerne status på fornyet ansøgning. 
 Hvorfor angives nu begrebet kystbeskyttelse anlæg i ny ansøgning? 
 Hvor langt er man i forhold til vandløbsloven og dispensation som tidligere er hjemsendt fra klagenævnet?.  
 Hvor meget har dette kostet i konsulent honorar og medgået arbejdstid i forvaltningen fra hjemsendelse til 

dato? 
 Status på ansøgning om dispensation ift naturbeskyttelsesloven?  
 Hvad er status på den udløbet fredningskendelse 10. Februar 2019?  Hvordan finder man politisk og 

administrativ, at denne sag harmonere med FNs Verdens mål? 
 Kan Nilas og forvaltningens løsning og kalkulation på de 10,1 million stadig dokumenteres som værende valide 

- dette set i forhold til kommende budgetforhandlinger. 
 
2) 
Robusthedsundersøgelser. 
 

 Hvad er status på målingerne omkring Skovse Gudom Å og overholdelse af grænsen for udledning?. 
 Hvad er status på aftalen mellem Slagelse Kommune og Sportsfiskerne mht udledning på 0,5 l pr. sek. pr. 

hektar? Og de aftalte indsatser? 
 Hvordan har robusthedsanalysen på Skovse Gudom Å  indgået i det gennemførte byggeri?. 
 Hvor langt er man med arbejdet omkring den samlede undersøgelse om der kan ske nedsivning i det 

kommende byudviklingsområde som tilkendegivet i brev af 28. November 2018 fra forvaltningen ved 
Flemming Kortsen. Der nævnes i samme skrivelse en række indsatser under punkt 3 som skal sikre 
målopfyldelse hvor langt er man med disse? 

 
 
3. (Sag) I forbindelse med behandling af lokalplan Kirsebærbakken - bad jeg om, at få en sag om sprednings korridorer 
på udvalgsmøde bla. med baggrund i den nuværende kommuneplan. Jeg vil bla. bede om en faglig og 
lovgivningsmæssig redegørelse bla. af definering af hvad en sprednings korridor er og skal indeholde samt Slagelse 
kommunes samlede overblik over beskyttet udlæg i forhold til 17% som skal udlægges i forhold til FN og EU mål. 
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4) 
I budgetaftalen er der afsat 3 x 500.000 kr. til vandløb. Er der anvendt penge fra puljen på 500.000 kr. i 2019? og hvad 
tænkes administrativ og politisk jvf. budgetforlig om dette incl. i overslagsårene? 
 
5) 
Hvad er den historiske udledning i dag af overfladevand til Harrested Å - bla i relation til overfladevand fra BILKA STOP 
39 incl. SK forsyning, omfartsvej og kommende “Bauhaus”?  
 
6.  
I forbindelse med lokalplan for Møllebakken 15 og Højskole anbefalede jeg, at der blev udarbejdet en 
sammenhængende og saneret kystbeplantning og plejeplan langs fjorden og det skulle ske i samarbejde med 
kystdirektoratet da området er inde for kystbeskyttelseslinjen - alt sammen når lokalplanen blev vedtaget. 
Dette har nu fundet sted og jeg vil derfor spørge om dette ønske indgår nogle steder i administrationen eller jeg skal 
rejse en særskilt sag på ny?  
 
 
7. (O) I forbindelse med formodet øget aktivitet på Stigsnæs ønskes drøftet og forelagt den nuværende infrastruktur i 
kommuneplan til og fra Stigsnæs Erhvervsområde til omkringliggende veje, motorveje og købstæder. 
 

 
Med venlig hilsen 
Steen  
Telefon 20455732 
 
 
 

Fra: Flemming Kortsen  
Sendt: 22. april 2019 21:09 
Til: Byråd - Miljø-, Plan-, og Landistriktsudvalget <Byplan@slagelse.dk> 
Cc: Ole Kristensen <olekr@slagelse.dk>; Darrin Bayliss <darrb@slagelse.dk> 
Emne: VS: Oplæg til procedure  
 
Kære alle 
 
Blot til høflig reminder , hvis I allerede nu ved at I noget særligt på hjerte til næste udvalgsmøde under ”Orientering” 
 
Mvh. Flemming 
 

Fra: Flemming Kortsen  
Sendt: 30. marts 2019 15:29 
Til: Byråd - Miljø-, Plan-, og Landistriktsudvalget <Byplan@slagelse.dk>; Ole Kristensen <olekr@slagelse.dk>; Darrin Bayliss 
<darrb@slagelse.dk> 
Cc: Elisabeth Pouelsen <elpou@slagelse.dk> 
Emne: Oplæg til procedure  
 
 
Kære udvalg  
 
På sidste udvalgsmøde protokollerede vi følgende  
 
Det blev aftalt, at der udsendes procedurer til udvalgsmedlemmerne med opsamling til listen med løbende sager/orientering 
 
Følgende oplæg (med rød): 
 
Der føres en liste med ”hængepartier” fra tidligere udvalgsmøder / fra mailliste,  som vedhæftes dagsorden / referat. 
 
Punkter som administration / udvalgsmedlemmer ønsker taget op på udvalgsmøde under ”Orientering” eller hvor der ønskes 
mundtlig svar fra administration under ”Orientering” fremsendes til formandskabet/ administration forud for formandsmøder, 
således at det kan indgå i planlægningen af udvalgsmøder / komme på dagsorden under ”Orientering”. ( Formandsmøder er 
foreløbigt planlagt på fredage før fredagen før mandagens udvalgsmøde dvs. d. 26. april. 24. maj, 29. juli (mandag), 23. august, 
20. sept. , 25. oktober  og 22. november ) 
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Dette  klart / naturligvis med mulighed for almindelig konduite / fleksibilitet. Det vil dog være hensigtsmæssigt, at punkterne så 
vidt muligt fremgår under ”Orientering” ved udsendelse af dagsorden.  
 
Jeg håber ikke ovenstående virker al for rigid. Sager som ikke skal på udvalgsmøder kan jo altid kommunikeres til udvalget/ 
administrationen over mail.  
 
Opstart : udvalgsmøde i maj. 
 
Mvh. Flemming 
 
 
 
 
    
 


